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ZAB.0022.25.2025 

Protokół nr 53/25 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 10 czerwca 2025 r.  

 

Starosta Włocławski Pan Roman Gołębiewski o godzinie 900 otworzył posiedzenie Zarządu 

Powiatu we Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach 

Zarządu, uczestniczy 5 członków Zarządu, co wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu 

wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. 

Lista obecności członków Zarządu Powiatu oraz zaproszonych osób stanowi złącznik do 

niniejszego protokołu. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 52/25 z dnia 27 maja 2025 r. 

3. Przyjęcie projektu Stanowiska Rady Powiatu w sprawie relokacji nielegalnych 

migrantów na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz Miasta Włocławek oraz 

utworzenia Centrum Integracji Cudzoziemców we Włocławku.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Włocławskiego na rok 2025. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2025-2045. 

6. Analiza Zarządu Powiatu kompletności oraz merytorycznej zasadności złożonych 

wniosków o udzielenie w roku 2025 dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyznania w roku 2025 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz ich wysokości. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie, po zapoznaniu przyjął Protokół nr 52/25 z dnia 27 maja 2025 r.  

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że na poprzedniej sesji Klub Radnych Prawa i 

Sprawiedliwości złożył projekt uchwały w tej sprawie. Na sesji ustalono, że będzie dokonana 

analiza prawna oraz wystąpiono do Marszałka Województwa o informacje w tym temacie. W 

kwestii opinii prawnej stanowisko jest takie, że w tej sprawie nie powinno podejmować się 

uchwały, a co do merytoryki stanowiska, rezolucji, opinii itp. Nie ma podstawy prawa 

materialnego do podjęcia uchwały. Marszałek Województwa odpowiedział, że Centra 

Integracji mają być punktami informacyjnymi dla legalnie przebywających cudzoziemców. W 

ramach consensusu  przedstawiciele klubów Radnych Rady Powiatu we Włocławku podczas 

spotkania w dniu 5 czerwca 2025 r. mając na uwadze zaniepokojenie  i obawy wyrażane przez 

mieszkańców przygotowali projekt Stanowiska w sprawie relokacji nielegalnych migrantów 

na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz Miasta Włocławek oraz utworzenia Centrum 
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Integracji Cudzoziemców we Włocławku. Projekt Stanowiska po przyjęciu przez Zarząd 

Powiatu zostanie skierowany na sesję Rady Powiatu we Włocławku.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt Stanowiska Rady Powiatu w sprawie relokacji 

nielegalnych migrantów na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz Miasta Włocławek oraz 

utworzenia Centrum Integracji Cudzoziemców we Włocławku. 

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że w wyniku wpływu do Zarządu decyzji Wojewody 

Kujawsko-Pomorskiego oraz wniosków dysponentów środków budżetowych: Dyrektora 

Domu Pomocy Społecznej w Rzeżewie, Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy 

we Włocławku, Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku, 

Dyrektora Zespołu Szkół w Lubrańcu-Marysinie, Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg, 

Głównego Księgowego Starostwa Powiatowego, zachodzi konieczność wprowadzenia zmian 

w planie dochodów i wydatków 2025r. Wprowadzane zmiany dotyczą kompetencji 

należących do Rady Powiatu w zakresie urealnienia planu dochodów i wydatków, planu 

przychodów i rozchodów oraz zmiany wyniku budżetu m.in. z uwagi na zmiany wysokości 

dotacji przekazanych przez Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego na 2025 rok. W Powiatowym 

Zarządzie Dróg z/s w Jarantowicach dodaje się nowe zadanie inwestycyjne pn.  „Rozbudowa 

obiektu mostowego w miejscowości Kłobia w ciągu drogi powiatowej nr 2914C Lubraniec-

Boniewo-Cetty”- dokumentacja projektowa na kwotę 150.000 zł. Zwiększa się plan dotacji 

o kwotę 74.000 zł na prace konserwatorskie, restauratorskie w związku z wpływem 

16 wniosków o udzielenie dotacji w 2025r.  W planie wydatków Zespołu Szkół w Lubrańcu-

Marysinie zabezpiecza się środki w kwocie 96.000 zł na zakup 24 komputerów stacjonarnych 

do pracowni informatycznej w ramach pomocy dydaktycznej. Sprzęt komputerowy 

w jednostce pochodzi z roku 2003, zatem jest pilna potrzeba zakupu komputerów. Na 

podstawie otrzymanych wniosków od jednostek organizacyjnych powiatu dokonuje się 

przesunięć między podziałkami klasyfikacji budżetowej w celu zabezpieczenia środków na 

prawidłowe funkcjonowanie jednostek oraz urealnienia planu dochodów i wydatków. 

Starosta dodał, wprowadza się do budżetu nowe zadanie inwestycyjne pn. „Rozbudowa 

obiektu mostowego w m. Kłobia w ciągu drogi powiatowej Lubraniec – Boniewo – Cetty”. 

Inwestycja obejmuje koszt sporządzenia dokumentacji projektowej w bieżącym roku  

Pan Jan Ambrożewicz zapytał, czy nie było możliwości skorzystania z dofinansowania 

zakupu komputerów dla ZS w Lubrańcu - Marysinie z programów lub innych źródeł, jakie się 

pojawiają? Czy Pani Dyrektor, czy merytoryczny Wydział próbowali znaleźć źródło 

dofinansowania? 

Starosta odpowiedział, że na ten moment nie widzi konkursów, które pozwalałyby 

dofinansować wyposażenie szkół i pracowni. Po analizie źródeł dofinansowania w ramach 

KPO i RPO okazało się, ze były wcześniej konkursy, lecz powiat zdecydował o innego 

rodzaju inwestycjach tj. rezonans dla PCZ – SPZPS, termodernizacja budynku w Lubrańcu – 

Marysinie, budowa szkoły w Kowalu, czy wymawiana źródeł ciepła we wszystkich 

powiatowych jednostkach. Przypadającą, uzgodnioną pulę środków w całości wykorzystano. 

Oczywiście można było trzy lata temu zwiększyć środki na szkołę, czy próbować z innych 

źródeł i zapewne by się znalazły takie środki finansowe. Natomiast ostatnio konkursów w 

programów RPO i KPO na takiego typu działania nie było. Pojawiają się możliwości na 

tablice interaktywne i takie drobne wnioski są składane.  

Pan Jan Ambrożewicz dodał, że nie chce obrazić Pani Dyrektor, ale z tego co wynika to 

dyrektorzy jednostek oświatowych podejmują działania na rzecz pozyskania środków, tym 
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bardziej, że na stanie placówki są komputery z roku 2003. Pytanie jest, czy dołożono 

staranności i chęci pozyskania tych środków. Pan Ambrożewicz nie neguje zakupu sprzętu 

komputerowego, chodzi mu jedynie o wcześniejsze zgłaszanie problemu, bo przecież można 

było zaplanować wcześniej środki w budżecie jednostki, czy powiatu na takiego typu 

działania. Nie usłyszał informacji, że Pani Dyrektor zabiegała o pozyskanie środków. 

Starosta dodał, że zgadza się z opinią członka zarządu, potwierdzając, że dopiero pięć dni 

temu się dowiedział, że taki sprzęt jest niezbędny do przeprowadzenia egzaminów. 

Pan Ambrożewicz poprosił, aby przekazać dyrektorom placówek oświatowych, że 

odpowiadają za placówki i nie tylko Starostwo ma zapewnić prawidłowe ich funkcjonowanie.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2025. 

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że po uwzględnieniu zmian wprowadzonych do projektu 

uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Włocławskiego na rok 2025 zachodzi konieczność dokonania zmian w uchwale Rady 

Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włocławskiego na lata 2025-2045 poprzez doprowadzenie do zgodności z uchwałą 

budżetową. Zmiany dotyczą Załącznika obejmującego dochody i wydatki bieżące, dochody 

i wydatki majątkowe, wynik budżetu, sposób sfinansowania deficytu, przychody i rozchody 

budżetu, kwotę długu oraz sposób sfinansowania spłaty długu. Zmiany będą możliwe 

po przyjęciu uchwały, co umożliwi podjęcie zmian w budżecie przez Radę Powiatu 

i prawidłową realizację zaplanowanych zadań. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2025-2045. 

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że na postawie §6 uchwały nr XII/99/25 Rady Powiatu we 

Włocławku z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowalne przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków Zarząd Powiatu 

we Włocławku dokonuje analizy kompletności złożonych wniosków, merytorycznej oraz 

podmiotowo-przedmiotowej ich zasadności oraz opiniuje zasadność wnioskowanej kwoty 

dotacji. W terminie od 20.05.2025 r. do 31.05.2025 r. dostarczono do Starostwa Powiatowego 

we Włocławku szesnaście wniosków o udzielenie w roku 2025 dotacji celowej. Kryteria 

zawarte w w/w uchwale zostały zawarte w szesnastu spośród złożonych wniosków. Środki 

w budżecie Powiatu Włocławskiego zostały zabezpieczone na kwotę 474 000 zł. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu dokonał analizy kompletności oraz merytorycznej zasadności złożonych 

wniosków o udzielenie w roku 2025 dotacji celowej na prace konserwatorskie, 
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restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego. 

 

Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że do Starostwa Powiatowego dostarczono szesnaście 

wniosków o udzielenie dotacji w roku 2025 na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdujących się w gminnej 

ewidencji zabytków. Decydującą rolę w dokonaniu wyboru wniosków o udzielenie dotacji 

miały następujące kryteria: znaczenie zabytku dla dziedzictwa kulturowego ze szczególnym 

uwzględnieniem jego wartości historycznej, dostępności zabytku dla społeczeństwa, stan 

zagrożenia w jakim znajduje się zabytek, racjonalne uzasadnienie kosztów realizacji 

planowanych prac, pozyskanie środków finansowych z innych źródeł oraz wpływ na życie 

społeczno-gospodarcze. Wszystkie kryteria zostały zawarte w szesnastu spośród złożonych 

wniosków. Podjęcie uchwały spowoduje skutki finansowe dla budżetu Powiatu 

Włocławskiego. Środki w budżecie Powiatu Włocławskiego zostały zabezpieczone w planie 

finansowym na kwotę 400 000,00 zł. W bieżącym roku wpłynęło więcej wniosków 

w porównaniu do roku poprzedniego. Aby utrzymać kwotę dotacji na poziomie z lat 

ubiegłych planuje się zwiększyć środki finansowe podczas najbliższej Sesji Rady Powiatu we 

Włocławku na kwotę 74 000,00 zł. Starosta wskazał, jakie kwoty zostały zaproponowane 

w projekcie uchwały dla poszczególnych parafii. 

Wobec braku głosów w dyskusji Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyznania 

w roku 2025 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz ich wysokości. 

 

Ad. 8 Sprawy różne  

Nie było spraw omawianych w tym punkcie porządku obrad.  

 

Ad. 9 

Pan Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad o godzinie 920 dokonał zamknięcia posiedzenia 

Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie. 

 

Podpisy Członków Zarządu Powiatu: 

 

Roman Gołębiewski………………………………… 

 

Karol Antoni Matusiak  .…………………………… 

 

Jan Ambrożewicz   ………………………………… 

 

Anna Sława Kozłowska .…………………………… 

 

Aneta Kwarcińska  ………………………………… 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska  


